

香港浸會大學持續教育學院
高中應用學習課程（2021-23 年度）開課安排
（適用於 2020/21 學年下學期在中四級開辦的應用學習中文（非華語學生適用）課程）

**Hong Kong Baptist University
School of Continuing Education
Course Commencement Arrangement for Senior Secondary Applied Learning Courses (2021-23 Cohort)
(Applicable to Applied Learning Chinese (for non-Chinese speaking students) course to be offered at S4 in the second term of the 2020/21 school year)**

應用學習中文（非華語學生適用）課程（2021-23 年度）模式一的學生甄選安排將於 12 月 5 日（星期六）舉行。申請人須經香港浸會大學持續教育學院甄選，以評估其對報讀課程的興趣、志向和能力等，申請人須於 2020 年 12 月 5 日或之前以手寫形式獨立完成有關的工作紙，並電郵至本院行政組（電郵：aplcsce@hkbu.edu.hk）。如有需要，本院或會邀請個別同學進行視像會面。有關申請結果將於 2020 年 12 月 11 日開始，由教育局向中學公佈。

Student Selection (Mode 1) for Applied Learning Chinese (for non-Chinese speaking students) course (2021-23 Cohort) will be held on 5 December 2020 (Saturday). Applicants will be selected by School of Continuing Education, Hong Kong Baptist University according to their interests, aspirations and abilities etc. through filling the relevant worksheet **by handwriting**. Applicants are required to complete the worksheet by handwriting and email it to the ApL Administration Team (email: aplcsce@hkbu.edu.hk) on or before 5 December 2020. Individual student may be invited for Zoom interview, if necessary. The selection result will be announced by the EDB to secondary schools starting from 11 December 2020.